
11.03.22 
Amager Privatskole 
 

Skolebestyrelsesmøde 10. marts 2022 
Deltagere: Mina, Irene, Rune, Trine, Dennis, Lotte, Stella, Jette og Dorthe (ref.) 

Afbud: John 

 

Punkt  Drøftelse/orientering Beslutning 

Godkendelse af dagsorden  Godkendt 
Forslag: Princip om lederes børn 
på skolen 

Der skal passes på 
medarbejderne. 

Godkendt, at der skal udarbejdes 
et princip om, at ledelsens børn 
ikke kan optages på skolen 

Forslag: Princip om elevers 
fritagelse fra undervisningen 

Dette adskiller sig ikke fra den 
normale forpligtelse om at støtte 
op om skolens undervisning og 
elevernes trivsel og læring. 
Fritagelse fra undervisningen 
afhænger af en individuel 
vurdering i forhold til det 
ovenstående. 

Besluttet, at der ikke skal 
udarbejdes et princip. 
Beslutning om, at det skal fremgå 
i et nyhedsbrev fra SB, at man 
opfordrer til, at eleverne ikke 
fritages fra undervisningen for at 
holde ferie. 

Møder næste skoleår Trine, Dennis og Irene er på valg. 
 

Der afholdes generalforsamling 
tirsdag d. 30. august 2022.03. 
Møderne i SB afholdes den 2. 
torsdag i måneden. 

Arbejdsdag  Opgaver og datoer blev drøftet. 
Forslag: Planter ved hegn, 
plantekasser, gangstribe i 
skolegården ved passage, 
dekoration af muren i passagen, 
pleje af bænke. 

Det blev besluttet, at der 
arbejdes med 2 arbejdsdage. 1 i 
juni for fase 1 og 1 i august for 
fase 2. 
Der skal være helt konkrete 
opgaver – og opgaver nok. 
Skolen prioriterer opgaver. 

Idrætsundervisningen næste 
skoleår 

Skolen er i gang med at række ud 
til foreninger og andre 
samarbejdspartnere omkring 
næste skoleår. 
SB er i gang med at formulere et 
brev til kommunens 
idrætsudvalg og skoleudvalg 
omkring faciliteter. 
Forslag om at lave en forening. 

 

Meddelelser fra ledelsen Horneby-ugen ved at være slut. 
Har været en rigtig god uge for 
alle. 
Fagfordelingen er i gang. I første 
omgang gælder det elevernes 
grundfag. 

 



Eksamen i udtræksfag er aflyst. 
Lotte og Dorthe arbejder med at 
få overblik over kommunens 
forpligtelser i forhold til 
samarbejdet med PPR. 
Der er snart aftenmøde i SFO om 
lokalernes funktion og om rollen 
som skolepædagog. 

Meddelelser fra 
medarbejderrepræsentant 

-  

Meddelelser fra udvalg Trafik: Stella har fået en ny 
kontaktperson. 
Bygningsudvalg: Der afholdes 
snarest møde. 
PR: En enkelt har meldt sig til 
udvalget 

 

Meddelelser fra forpersonen Der har været afholdt et ekstra 
internt møde i SB omkring årshjul 
og fordeling af opgaver. 
Godkendelse af ny 
forretningsorden er næsten på 
plads. 
SB efterspørger mere detaljeret 
info omkring arrangementer og 
traditioner på skolen – især til 
nye forældre 

 

Evt. Stella er blevet uddannet inden 
for hjerte-lungeredning og stiller 
sin kompetence til rådighed. 

 

 
Næste møde torsdag d. 21. april 2022 


	Skolebestyrelsesmøde 10. marts 2022

